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Aan:  College van B&W gemeente Venlo (via griffie) 
Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 37 RvO  
Onderwerp: Verplicht verhuizen ouderen 
Datum: Woensdag 16 april 2014 
 
 
Geacht college, 
 
Op basis van nieuwe regelgeving van het huidige kabinet zullen volgens berekeningen 
ongeveer 800 van de 1300 verzorgingshuizen in Nederland moeten sluiten. Enerzijds worden 
ouderen gedwongen om vanuit het verzorgingshuis te verhuizen en anderzijds kunnen 
ouderen die nu of straks zorg en een veilige omgeving nodig hebben, niet meer naar een 
verzorgingshuis. Dit roept bij de SP-fractie de volgende vragen op: 
 

1. Is het college bekend met genoemde bezuinigingsplannen van het kabinet? Zo ja, wat 
is uw mening over deze plannen? 

	  
2. Weet het college of deze maatregelen ook de Venlose verzorgingshuizen met geheel 

of gedeeltelijke sluiting zal treffen? Zo ja, welke verzorgingshuizen zijn dat en in welke 
mate is dat? Heeft u hierover al overleg gehad met de verzorgingshuizen? 

	  
3. Indien ouderen in Venlo gedwongen worden vanuit het verzorgingshuis te verhuizen, 

welke voorzieningen zijn voor deze mensen getroffen?  
	  

4. Is er in Venlo voldoende alternatieve huisvesting? Hoe wordt daarbij de voorkeur van 
mensen voor een bepaalde wijk of buurt gegarandeerd? 

	  
5. Kan het college garanderen dat ouderen de zorg krijgen die geïndiceerd en nodig is? 

	  
6. Medewerkers die nu in verzorgingshuizen werken zijn niet één op één overplaatsbaar 

naar andere sectoren van zorg.  Is voor deze mensen een scholings- en 
werkgelegenheidsplan, of dreigt ontslag? In dat laatste geval willen we weten wat u 
concreet gaat doen om dat te voorkomen. 

 
De kabinetsplannen maken dat ouderen veel langer thuis moeten blijven wonen. Tegelijkertijd 
wordt er fors bezuinigd op de gelden voor huishoudelijke zorg. Vereenzaming ligt op de loer, 
mogelijk dat mensen niet de zorg krijgen/aanvragen die ze nodig hebben (omdat men denkt 
dat men het niet (meer) krijgt vanwege de bezuinigingen, of omdat (men) niet onderkent 
(wordt) dat er een zorgbehoefte is).  
 

7. Is Venlo voorbereid op de bezuinigingsplannen en welke gevolgen/risico’s ziet u hierin? 
 
In afwachting van uw schriftelijke beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn, 
Met vriendelijke groet, 
 
Fractie SP-Venlo,  
Alexander Vervoort  


